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 Zápis č. 2-ZMM/2022 

z 2. řádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Modřic (dále jen „ZMM“), konaného 

12. prosince 2022 v 18 hodin v zasedací síni modřické radnice 

Přítomno: 15 zastupitelů (jmenovitě, viz prezenční listina) 

 

Předsedající: Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA, starosta města 

 

 

Jednání zahájil starosta města Libor Procházka v 18:04 hodin ve velké zasedací místnosti. 

Prosím o zapnutí záznamového zařízení.  

Zasedání ZMM bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Je přítomno 15 zastupitelů města (15 – což  

je nadpoloviční počet), tímto je zasedání zastupitelstva usnášeníschopné. 

Zápis z ustavujícího zasedání ZMM byl určenými ověřovateli ověřen a podepsán a společně  

s usnesením byly řádně uloženy u asistentky starosty města k nahlédnutí. K dnešnímu dni jsem 

neobdržel žádné připomínky k tomuto dokumentu. 

Jako zapisovatelku zápisu navrhuji Ing. Veroniku Lázničkovou, která je novou asistentkou starosty.  

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro  

0 proti  

0 se zdrželo  

Návrh byl přijat. 

 

Jako ověřovatele zápisu navrhuji zastupitele Radka Vostrejše a zastupitele Libora Hökla. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro  

0 proti  

0 se zdrželo  

Návrh byl přijat. 

 

V rámci pozvánky obdrželi všichni zastupitelé následující návrh programu jednání ZMM. 

 

                    Úvod  

1) Projednání a schválení Jednacího řádu ZMM pro volební období 2022-2026 

2) Kontrola uložených úkolů 

3) Projednání a schválení složení KV a FV 

4) Projednání majetkových transakcí 

5) Projednání hospodaření města v roce 2022 

5.1 Zpráva o hospodaření města v období 1-10/2022 

5.2 Projednání rozpočtového opatření č. 10/2022 

5.3 Projednání rozpočtového opatření č. 11/2022 

5.4 Stanovení pololetních odměn členům výborů ZMM 

5.5 Stanovení pololetních odměn členům komisí RMM 

   6)   Projednání rozpočtu města na rok 2023 

     6.1 Jmenovité schválení odměn neuvolněným zastupitelům 

        6.2 Projednání a schválení rozpočtu sociálního fondu města Modřic na rok 2023 
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     6.3 Zařazení dotací a příspěvků organizacím do rozpočtu města Modřic na rok 2023 

     6.4 Zařazení investičních akcí do rozpočtu města Modřic na rok 2023 

     6.5 Projednání návrhu rozpočtu města Modřic na rok 2023 

     6.6 Stanovení závazných ukazatelů rozpočtu zřízeným příspěvkovým organizacím 

   7)   Projednání střednědobého výhledu rozpočtu města Modřic na období 2024-2025 

   8)   Členství města Modřic v MAS Bobrava 

   9)   Projednání plánu činnosti orgánů města Modřic v roce 2023 

 10)   Různé, diskuse 

         Závěr 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat. 

 

Návrh usnesení k úvodu zasedání ZMM (Procházka): 

ZMM schvaluje zapisovatelkou 2. řádného veřejného zasedání ZMM Ing. Veroniku Lázničkovou, 

ZMM schvaluje ověřovateli zápisu 2. řádného veřejného zasedání ZMM zast. Radka Vostrejše  

a zast. Libora Hökla, 

ZMM schvaluje program 2. řádného veřejného zasedání ZMM beze změny. 

 
Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem Z2-Ú1/2022    
 

Bod 1 – Projednání a schválení Jednacího řádu ZMM pro volební období 2022-2026 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh Jednacího řádu ZMM pro volební období 2022-2026. 

Oproti Jednacímu řádu pro předchozí volební období v něm byly provedeny pouze formální úpravy 

– je zde skloňování města Modřic, odkaz na starý občanský zákoník byl nahrazen novým platným, 

v kap. 7 byl upraven odst. 2. – v případě neúčasti starosty řídí ZMM místostarosta bez dalších 

podmínek, které tam byly. Jinak žádné změny. Předsedající upozorňuje zastupitele, že navrhuje 

vrátit se k původnímu užívání nesklonného tvaru města Modřice. 

 

V diskusi vystoupili: 

-Šiška: pověření právníkovi města prověření pojmenování komise, jedná se o pojmy volební  

a mandátní komise.  

-Hroudný: poznámka k článku 8, ochrana osobních údajů –zákon č. 101/2000 o GDPR byl zrušen, 

zákon, nový zákon č. 110/2019 o zpracování osobních údajů, byla by namístě aktualizace. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje předložený návrh Jednacího řádu ZMM pro volební období 2022-2026. 

S nahrazením odkazu na zákon o GDPR č. 101/2000 zákonem č. 110/2019 o zpracování osobních 

údajů. 
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Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem Z2-1.1/2022    
 

Bod 2 – Zpráva o plnění uložených úkolů 

Uložené úkoly byly převzaty ze zápisu č. 19-ZMM/2022 z 19. řádného veřejného zasedání 

Zastupitelstva města Modřice konaného dne 5. září 2022 v 18 hodin v zasedací síni modřické 

radnice. 

K jednotlivým úkolům níže: 

 

Usnesení 11Z-6.2.2/2016 

ZMM pověřuje starostu a RMM činit taková rozhodnutí a opatření, aby zajistili financování PPO 

Modřice v závislosti na aktuálně vznikajících potřebách. 

 

Plnění úkolu 

Řešení PPO Modřice je zapracováno do návrhu Změny č.1 územního plánu Modřice, s jehož 

řešením Povodí Moravy a.s. nesouhlasilo. Dle zpracovatelů PPO bylo řešení s Povodím Moravy 

projednáno. Pro vypořádání nesouhlasu Povodí Moravy podaného připomínkou ke změně č.1 

bude svoláno jednání mezi pořizovatelem změny ÚP č. 1, zpracovatelem změny ÚP č.1, 

zpracovatelem PPO a Povodím Moravy a.s. – úkol trvá 

Dne 6. září 2022 proběhlo jednání na Povodí Moravy s.p., kde byly upřesněny požadavky Povodí 

Moravy s.p. k návrhu PPO Modřice zapracovaného do návrhu Změny č. 1 Územního plánu 

Modřice. Usnesením Z1-7.6/2022 z 1. ustavujícího zasedání ZMM konaného dne 19.10.2022 byl 

ustanoven hlavní koordinátor pro jednání o protipovodňových opatřeních a záplavovém území 

města Modřice, Ing. Tomáš Brabec, který se seznamuje s dostupnými podklady v této věci – úkol 

trvá. 

 

Úkoly uložené bez usnesení: 

Zastupitelka B. 

- Trvalý úkol starostovi – Zajišťovat průběžně informace o návozu zeminy v lokalitě u Primálu 

- V rámci tohoto úkolu požádala zastupitelka o svolání jednání mezi Stavebním úřadem Šlapanice, 

firmou GAS Transport, vedením města a členy KV 

Plnění úkolu, 

Dne 26.7.2022 proběhla na Městském úřadě Modřice schůzka ve věci Dokončení terénních úprav 

v lokalitě Primál na k. ú. Modřice, prováděná na pozemku parc. č. 1690/186 v majetku města 

Modřice a okolních pozemků v soukromém vlastnictví za účasti zástupce Stavebního úřadu 

Šlapanice Ing. Pukowietze, zástupce města Mořice Ing. Šišky, zástupce realizační firmy GAS 

Transport, zástupce OŽP Městského úřadu Šlapanice Ing. Ježe, zástupce OŽP Krajského úřadu 

Jihomoravského kraje Ing. Rejzka a dvou zástupců KV ZMM Ing. Procházky a pí. B. Z jednání byl 

pořízen zápis, který je předložen ZMM (viz příloha č.1) – úkol probíhá. 

Zástupce stavební firmy GAS Transport, p. Holásek, dne 02.12.2022 informoval o podané žádosti 

o vynětí ze ZPF na odbor životního prostředí Městského úřadu Šlapanice, na kterou k dnešnímu 

dni neobdržel příslušné rozhodnutí - úkol trvá  
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zast. B.  

- urgovat vyjádření ŘSD k řešení situace protihlukové stěny na pravé straně komunikace D/52  

Plnění úkolu  

Písemně urgováno datovou schránkou dne 27.7.2022.  

Písemné sdělení Ředitelství silnic a dálnic ČR čj. RSD-1451110/2022-2/19420 k tomuto úkolu  

je přiloženo přílohou této zprávy. Dne 11. 1. 2023 je domluvena na ŘSD k tomuto tématu schůzka.  

O výsledku a dalším vývoji bude starosta informovat na dalším zasedání ZMM. 

 

Návrh usnesení: 

ZMM bere na vědomí zprávu starosty města Modřice o plnění úkolů uložených na předchozích 

zasedáních ZMM.  

 
Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 2Z-2.1/2022    
 

Bod 3 Projednání a schválení složení KV a FV 

 

Na ustavujícím zasedání ZMM 19. 10. 2022 byli zvoleni předsedové FV a KV. Počet členů výborů 

nebyl stanoven ani odsouhlasen. Předsedající navrhl počet členů 5.  

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje počet členů KV a FV na počet 5. 

 
Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-3.1/2022 

 

Kontrolní výbor, jehož předsedou byl zvolen Ing. Josef Šiška. Jednotlivé politické subjekty 

zastoupené v ZMM podaly návrhy na tyto členy: 

Ing. Hana Chybíková (KDU-ČSL), Ing. Drahoslav Hejtmánek (NEZÁVISLÍ), Jan Hroudný (ODS), 

Ing. Pavel Doleček (Zelení). Předseda KV Ing. Šiška souhlasil s nominacemi.  

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje složení KV ZMM pro období 2022-2026 v tomto obsazení: předseda Ing. Šiška, 

členové: Ing. Hana Chybíková (KDU-ČSL), Ing. D. H. (NEZÁVISLÍ), Jan Hroudný (ODS), Ing. 

Pavel Doleček (Zelení). 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 2Z-3.2/2022    
 

Finanční výbor, jehož předsedou byl zvolen Ing. Jan Skalník. Jednotlivé politické subjekty 

zastoupené v ZMM podaly návrhy na tyto členy: Ing. Erik Mikuš (zastupitel – kandidát za hnutí 
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ANO 2011), Ing. Radek Vostrejš (NEZÁVISLÍ), MVDr. Luděk Slaný (ODS), A. M. (občan), Ing. M. O. 

(KDU-ČSL), Ing. Pavel Doleček (Zelení).  Vzhledem k tomu, že FV by měl mít pět členů jeho 

předseda navrhuje zvolit první čtyři kandidáty - Ing. Mikuše, Ing. Vostrejše, MVDr. Luďka Slaného a 

A. M. Předseda FV Ing. Skalník souhlasí s nominacemi.  

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje složení FV ZMM pro období 2022-2026 v tomto obsazení: předseda: Ing. Skalník, 

členové: Ing. Erik Mikuš (zastupitel – kandidát za hnutí ANO 2011), Ing. Radek Vostrejš 

(NEZÁVISLÍ), MVDr. Luděk Slaný (ODS), A. M. (občan). 

 
Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
1 se zdržel (Šiška) 
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 2Z-3.3/2022    
 

Bod 4 Projednání majetkových transakcí 

 

4.1 Prodej pozemku p.č. 1315/36 k. ú. Modřice – AGROMIL HOLDING 

V podkladech zastupitelé obdrželi žádost společnosti AGROMIL HOLDING a. s. prostřednictvím 

právního zástupce o odkup pozemku p. č. 1315/36.  

Podrobný komentář přednesla vedoucí majetkového odboru Bc. Höklová. 

Diskuse neproběhla. 

 

Návrh usnesení (z pověření starosty přednesla Höklová): 

ZMM schvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 1315/36 k.ú. Modřice společnosti AGROMIR 
HOLDING a.s., IČ 082 29 309, se sídlem K cihelně 296/6a, 190 15 Praha 9 a pověřuje majetkový 
odbor přípravou podkladů na další jednání zastupitelstva. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 2Z-4.1/2022    
 
4.2 E.GD – žádost o odkoupení části pozemků 993/1 a 2030/3  

V podkladech zastupitelé obdrželi žádost společnosti Puttner, s.r.o., Šumavská 416/15, 602 00 

Brno o odkup části pozemků 993/1 a 2030/3 v k.ú. Modřice pro společnost E.GD, která je 

investorem výstavby nové trafostanice, která byla územně povolena územním rozhodnutím č.j. 

SLP-OV/16373-22/PUJ, s.z.: Sp. SLP-OV/6030-2022/PUJ dne 19.4.2022.  

Podrobný komentář přednesla vedoucí majetkového odboru Bc. Höklová o komentář. 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení: 

ZMM schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 993/1 a 2030/3 k.ú. Modřice společnosti EG.D, 

a.s., IČ 280 85 400, Lidická 1873/36, 602 00 Brno a pověřuje majetkový odbor přípravou smlouvy 

o smlouvě budoucí kupní a podkladů na další jednání zastupitelstva. 
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Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro  

0 proti  

0 se zdrželo     

Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-4.2/2022 

 

4.3 Žádost o odkoupení části pozemku p.č. 49/1 – Ing. T. N. 

V podkladech zastupitelé obdrželi žádost Ing. T. N. o zakoupení části p.č.49/1, která se nachází za 

dvorem nemovitosti. Podle návrhu na geometrický plán se jedná asi o 5 m2.  

Podrobný komentář přednesla vedoucí majetkového odboru Bc. Höklová. 

Diskuse neproběhla  

 

Návrh usnesení: 

ZMM zamítá prodej části pozemku p.č. 49/1 k.ú. Modřice Ing. T. N., Modřice. 
 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-4.3/2022 

 

4.4 Žádost o odkoupení pozemku p.č. 1690/187 – Power service s.r.o.  

V podkladech zastupitelé obdrželi žádost společnosti Power service s.r.o. o odprodej pozemku 

p.č.1690/187, který je nyní ve vlastnictví města Modřice.  

Podrobný komentář přednesla vedoucí majetkového odboru Bc. Höklová. 

Diskuse neproběhla  

 

Návrh usnesení: 

ZMM zamítá prodej pozemku p.č. 1690/187 k.ú. Modřice společnosti Power service, IČ 255 15 616, 
Vídeňská 264/120b, 619 00 Brno. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-4.4/2022 
   

4.5 Žádost o odkoupení části pozemku p.č. 2031/1 – o výměře asi 10 m2  

V podkladech zastupitelé obdrželi žádost Ing. arch. M. T., o odkoupení pozemku p.č. 2031/1, který 

je ve vlastnictví města Modřice. 

Podrobný komentář přednesla vedoucí majetkového odboru Bc. Höklová. 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení: 

ZMM schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 2031/1 k.ú. Modřice do SJM Ing. M. T. a Mgr. J. 
T., a pověřuje majetkový odbor přípravou podkladů na další jednání zastupitelstva. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
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0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-4.5/2022 

 

Bod 5 – Projednání hospodaření města v roce 2022 

5.1 Zpráva o hospodaření města v období 1-10/2022 

V podkladech zastupitelé obdrželi komentář k hospodaření města za období 1–10/2022 

vč. výpočtu ukazatele dluhové služby 

Strana příjmů je plněna z 74,04 %   ve výši 131.742.445,75 Kč  

(shodné období 2021 73,67 % ve výši 118.849.867,65 Kč) 

Strana výdajů je plněna ze 57,33 %   ve výši 125.651.216,63 Kč  

(shodné období 2021 60,14 % ve výši 110.608.444,68 Kč) 

Čerpání rozpočtu odpovídá čerpání za předchozí období.  

Při porovnání skutečných příjmů a výdajů má město +6.091.229,12 Kč. 

Na účtech mělo město k 31.10 2022 celkem 69.137.734,23 Kč (68.739.694,21 + 398.040,02), což 

je téměř shodné s počátkem roku, a to se již několik investic a oprav dokončilo. 

Na úvěrech město dluží 82.617.946,50 Kč. 

Nemáme žádné dlouhodobé přijaté zálohy. 

Ukazatel dluhové služby je 6,67 %, což ukazuje dobré hospodaření města. Ukazatel je měřítkem 

toho, že město je své závazky schopno hradit bez problémů. 

Celková zadluženost města v přepočtu na 1 obyvatele je   16.209,57 Kč  

Daňová výtěžnost vztažená na 1 obyvatele je   20.823,97 Kč 

V diskusi vystoupili: 

Šiška: upozornil na chybu podpisu v návrhu 

   

Návrh usnesení: 

ZMM bere na vědomí zprávu o hospodaření města Modřice v období 1–10/2022. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-5.1/2022 

 

5.2 Projednání rozpočtového opatření č. 10/2022 

V podkladech zastupitelé obdrželi RO č. 10/2022 včetně komentářů. RMM jeho schválení provedla 

na základě pověření ZMM k zachování rozpočtové kázně města ve vztahu k rozpočtu města. 

Podrobný komentář přednesl vedoucí finančního odboru Ing. Roman Mulíček. 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení: 

ZMM bere na vědomí RO č. 10/2022 provedené RMM. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-5.2/2022 
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5.3 Projednání rozpočtového opatření č. 11/2022 

Na stůl zastupitelé obdrželi opravené RO č. 11, kterým koncem roku upravujeme rozpočet města 

ve vztahu ke zvýšeným příjmům a ve vztahu k dokončeným, probíhajícím či připravovaným 

investičním akcím a opravám vč. komentáře k jednotlivým úpravám. 

Strana příjmů se zvyšuje o 4.800.000 Kč na 182.838.300 Kč, kde hlavní částkou je vrácená půjčka 

4,8 mil. Kč na projekt „hospodaření s dešťovkou“. 

Strana výdajů po RO se snižuje o -7.017.400 Kč na 190.734.700 Kč z důvodu přesunu čerpání 

revitalizace sběrného dvora do r. 2023 ve výši 7 mil. Kč. 

RO č. 11/2022 je rozpočet města deficitní se schodkem -7.896.400,- Kč. Po úhradě splátek úvěru a 

zapojení rezervy z předchozích let je předpokládaná rezerva k 31.12.2022 ve výši 53.199.900 Kč.  

Diskuse neproběhla. 

 

Návrh usnesení:  

ZMM schvaluje RO č. 11/2022 rozpočtu města Modřice na rok 2022 na straně příjmů po RO 

182.838.300 Kč a na straně výdajů po RO 190.734.700 Kč a splátkou úvěrů ve výši 8.855.000,- Kč 

jako deficitní se schodkem -7.896.400,- Kč. K financování schodku rozpočtu a splátek úvěrů bude 

použita rezerva města z minulých let. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-5.3/2022 

 

5.4 Stanovení pololetních odměn členům výborů ZMM 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh odměn členům výborů ZMM, kteří nejsou členy ZMM. 

Předchozí vedoucí FV MVDr. Luděk Slaný navrhnul tyto odměny: 

FV: H. D. 1.500,- Kč, M. O. 1.500,- Kč 

KV: všichni členové byli členy ZMM 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení: 

ZMM schvaluje odměny za II. pololetí 2022 členům výborů ZMM, kteří nejsou členy ZMM ve výši 

1.500,- Kč pro H. D. a M. O. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-5.4/2022 

 

5.5 Stanovení pololetních odměn členům komisí RMM 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrhy odměn členům komisí RMM, kteří nejsou členy ZMM. 

Komise stavebně dopravní a územního plánování (KSDUP): Ing. Radek Vostrejš, 1.500,- Kč  

KŠK: R. B. 400,- Kč, J. B., 500,- Kč, R. C., 900,- Kč,  

Ing. A. D., 900,- Kč, Ing. Tomáš Hejtmánek, 1.200,- Kč, M. K., 1.500,- Kč,  

Mgr. et Mgr. T. K., 1.400,- Kč, Ing. Bc. M. K., 1.500,-  Kč, L. V. starosta navrhl 3.000,-  Kč, Ing. H. 

W., 900,-  Kč 

SZK: M. H., 1.000,-  Kč 
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Redakční rada: Mgr. E. S., 3.000,-  Kč., L. V., 2.000,-  Kč, M. H., 2.000,-  Kč, V. Z., 1.500,-  Kč, Ing. 

A. D., 1.000,-  Kč,  

P. K., 1.500,- Kč 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení: 

ZMM schvaluje odměny za II. pololetí 2022 členům komisí RMM, kteří nejsou členy ZMM ve výši 

1.500,- Kč: Ing. Radek Vostrejš, M. K., Ing. Bc. M. K., V. Z., P. K.; 1.400,- Kč: Mgr. et Mgr. T. K; 

5.000,- Kč: L. V.; 3.000,- Kč: Mgr. E. S.; 2.000,- Kč: M. H.; 1.900,- Kč: Ing. A. D.; 1.200,- Kč: Ing. 

Tomáš Hejtmánek; 1.000,- Kč: M. H.; 900,- Kč: Ing. H. W., R. C.; 500,- Kč: J. B.; 400,- Kč: R. B.    

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-5.5/2022 

 

Bod 6 – Projednání rozpočtu města Modřice na rok 2023 

 

6.1 Jmenovité schválení odměn neuvolněným členům Zastupitelstva 

Po zvolení předsedů a členů komisí a výborů je nutno stanovit výši odměn zvolených 

neuvolněných členů zastupitelstva. Rozhodování o odměňování neuvolněným členům ZMM náleží 

do vyhrazené působnosti ZMM a odměna se poskytuje měsíčně od stanoveného dne, nejdříve ode 

dne jejího schválení. Maximální odměny pro neuvolněné členy zastupitelstva obcí jsou stanoveny 

v tabulce, viz příloha. Výše odměn jednotlivých neuvolněných členů ZMM musí být schváleny  

na zasedání ZMM jmenovitě, s uvedenou vykonávanou funkcí a konkrétní výší odměny. 

V podkladech zastupitelé obdrželi vypracovanou tabulku návrhu odměn neuvolněným zastupitelům 

na dané posty. Výše odměny je navržena na 100 % z maximální možné výše odměny za danou 

funkci. Odměny jsou navrženy všem členům ZMM, neuvolněnému místostarostovi, členům rady  

a předsedům a členům komisí a výborů. Viz tabulka Přehled odměn. 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh na usnesení:  

ZMM schvaluje odměny neuvolněným členům zastupitelstva města Modřice s účinností  

od 12.12.2022 ve výši: neuvolněný místostarosta Ing. Brabec 35.795,- Kč; radní, předseda FV  

a člen KSÚP Ing. Skalník 15.246,- Kč; radní, člen (Komise dopravní-KD, člen Komise pro 

digitalizaci-KPD a člen FV Ing. Mikuš 14.582,- Kč; předseda KV Ing. Šiška 3.978,- Kč; předseda 

KPD a člen Komise stavební a územního plánování Kraut 7.292,- Kč; předseda Sociálně zdravotní 

komise-SZK a člen Komise životního prostředí-KŽP Bc. Absolonová, MBA 7.292,- Kč; předseda 

KD, člen KSÚP a člen FV Ing. Vostrejš 10.606,- Kč; předseda KŠK, člen KŽP a člen KPD Ing. 

Hejtmánek 10.606.- Kč; člen KSÚP a člen KV Ing. Chybíková 6.628,- Kč; člen KD a člen KV Ing. 

Doleček 6.628,- Kč; člen KSÚP Ing. Hökl 3.314.- Kč; člen FV MVDr. Slaný 3.314,- Kč; člen KV 

Hroudný 3.314,- Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení:  
13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, 
Slaný, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
2 se zdrželo (Hökl, Šiška) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-6.1/2022 
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6.2 Rozpočet sociálního fondu města Modřice pro rok 2023 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh rozpočtu sociálního fondu města Modřice na rok 2023 

včetně kategorizace zaměstnanců pro účely sociálního fondu na rok 2023. Rozpočet je navržen 

dle platných legislativních ustanovení a k projednání jej předkládá referentka Odboru vnitřních věcí 

(OVV) Bc. Martina Vojtová, DiS. 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje rozpočet sociálního fondu města Modřice na rok 2023. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-6.2/2022 

 

6.3 Zařazení dotací a příspěvků organizacím do rozpočtu města Modřice na rok 2023 

V podkladech zastupitelé obdrželi vypracovanou tabulku návrhu dotací z rozpočtu města 

organizacím a spolkům, vypracovanou vedoucím FO Ing. Mulíčkem dle předložených žádostí. 

V návrhu jsou všechny dotace navrženy a zařazeny do návrhu rozpočtu na rok 2023. Na 

zastupitelích je, jestli se bude o každé žádosti diskutovat jednotlivě nebo zda dle přání zastupitelů 

takto projednáme některé nebo zda projednáme všechny dotace an-blok. V diskusi mohou být 

samozřejmě navrhovány i jiné výše dotací jednotlivým žadatelům. Mohou být také projednány jen 

některé navrhované. 

Předsedající doplnil, že město chtělo finančně podržet zejména modřické dětské a mládežnické 

sportovní a zájmové spolky. Pro srovnání-pro rok 2023 se navrhují dotace v celkové výši 4.381.000 

Kč, letos to bylo 3.868.000, Kč což je nárůst o 13,3 %. 

Komentář přednesl vedoucí finančního odboru Ing. Roman Mulíček. 

V diskusi vystoupili: 

- Chybíková: otázka kolik žádala charita Rajhrad v roce 2022 

- Procházka: zjistí do příště 

- Šiška: v podkladech chybí výše požadované částky, Charita Rajhrad požadovala 268.760,- Kč. 

Dále požaduje vysvětlení 4 žádostí, jedná se o SK Modřice, žádost o 35.000 Kč,- Kč, TJ Sokol 

Brno Husovice žádost o 180.000,- Kč, Lenka Kamínková žádost o 25.000 Kč, Atletic Club Brno 

žádal 150.000,- Kč – navrhuje částečně vyhovět. Navrhuje 3 usnesení.  

- Mazálek: JUMP Atletic Club Brno – mezinárodní soutěž, v prostorech OC Olympie – není nutná 

prezentace města Modřice. Žadatelka Kamínková- jde o alokace peněz z rozpočtu, další řešení 

v rámci konkrétní smlouvy, TJ Sokol Husovice – jedná se o velký počet modřických dětí, stejný 

důvod u kroužku míčových her. 

- Šiška: SK Modřice a TJ Sokol – upozorňuje, že novým žadatelům se dává vysoká dotace 

- Procházka: doplňuje, že se město snaží podpořit děti a mládež 

- Mulíček: uvádí, že Charita Rajhrad žádala o 115.000,- Kč 

- Chybíková: žádá o kolik lidí se Charita Rajhrad stará 

 

Protinávrh usnesení č. 1 (Šiška):  

ZMM schvaluje zařazení dotace z rozpočtu města Modřice na rok 2023 pro JUMP Athletic Club 

Brno, z.s. IČ:44995199 ve výši 25.000,- Kč. 
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Hlasování o protinávrhu č. 1 usnesení:  

7 pro (Šiška, Chybíková, Slaný, Doleček, Hroudný, Absolonová, Hökl) 

4 proti (Brabec, Procházka, Mazálek, Hejtmánek) 

4 se zdrželo (Vostrejš, Skalník, Kraut, Mikuš) 

Protinávrh nebyl přijat 

 

Protinávrh usnesení č. 2 (Šiška): 

ZMM schvaluje zařazení dotace z rozpočtu města Modřice na rok 2023 pro TJ Sokol Husovice,  

IČ: 18825028 ve výši 10.000,-  Kč. 

 

Hlasování o protinávrhu č. 2 usnesení:  

6 pro (Šiška, Chybíková, Slaný, Doleček, Hroudný, Hökl) 

0 proti  

9 se zdrželo (Vostrejš, Skalník, Kraut, Mikuš, Brabec, Procházka, Mazálek, Hejtmánek, 

Absolonová) 

Protinávrh nebyl přijat 

 

Protinávrh usnesení č. 3 (Šiška):  

ZMM schvaluje zařazení dotace z rozpočtu města Modřice na rok 2023 pro Sportovní klub Modřice, 

IČ: 17461804 ve výši 10.000,-  Kč. 

 

Hlasování o protinávrhu č. 3 usnesení:  

6 pro (Šiška, Chybíková, Slaný, Doleček, Hroudný, Hökl) 

0 proti  

9 se zdrželo (Vostrejš, Skalník, Kraut, Mikuš, Brabec, Procházka, Mazálek, Hejtmánek, 

Absolonová) 

Protinávrh nebyl přijat 
 
Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje zařazení dotací a příspěvků organizacím a spolkům z rozpočtu města Modřice na 

rok 2023 v celkové výši 4.381.000,- Kč rozdělené dle projednané a schválené výše jednotlivých 

žadatelů. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 
Chybíková, Slaný, Doleček, Absolonová) 
0 proti  
2 se zdrželo (Hroudný, Hökl) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-6.3/2022 

 

6.4 Zařazení investičních akcí do rozpočtu města Modřice na rok 2023 

Zastupitelé dostali na stůl aktualizovanou tabulku návrhu realizace investičních akcí města 

zařazených do návrhu rozpočtu na rok 2023. Celkově se jedná o částku 98.460.000,- Kč, kde 

největší položky tvoří Rekonstrukce kanalizace a vodovodu lokality Za Humny (45 mil. Kč), 

Rekonstrukce ul. Masarykova (17 mil. Kč), Revitalizace sběrného dvora (15 mil. Kč), Projektová 

dokumentace + realizace VO Tyršova + Hybešova + nám. Míru (6,5 mil. Kč), Rekonstrukce NS 171 

– PD pro ÚŘ + „0“tá etapa = odstrojení (3,6 mil. Kč), Workoutové hřiště na ul. Sokolská (3,150 mil. 
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Kč), PD přístavby ZŠ (1,5 mil. Kč), el. přípojka + zázemí pro hřiště s um. Povrchem u FINA (1,050 

mil. Kč) + další menší investice, takže min. 91,0 mil. Kč jsou smlouvy minulého vedení. 

Do návrhu jsou zařazeny akce nerealizované v roce 2022. RMM na základě mimořádného 

zasedání doporučuje zařadit do rozpočtu města investici na tvorbu projektové dokumentace  

na přístavbu ZŠ Modřice ve výši 1.500.000,- Kč.  

V diskusi vystoupili: 
- Šiška: souhlasí s návrhem na architektonickou soutěž, dále žádá o úkol RMM o prověření 

předložené cenové kalkulace křižovatky U Vlečky – 9.500.000,- Kč, jeho kalkulace posudku 

odborné firmy – 20.500.000,- Kč, vč. DPH. Dále žádá o vysvětlení zařazení projektové 

dokumentace chodníku k OC Olympia – dokumentace je již vypracována. Dále dotaz  

na nezařazení do rozpočtu města projektové dokumentace Realizace parkování v ulici Pilcova, 

dále co znamená Projektová dokumentace silnice Bobrava 

 - Procházka: kalkulace křižovatky U Vlečky - kalkulaci vytvořila odborná firma.   

- Mazálek: parkování na ulici Pilcova, zde se čeká na stavební povolení, rozpor plynáren – 

pozdržení do roku 2025, stejná situace na ulici Poděbradova. 

- Procházka: K chodníku k OC Olympia – projekt nebyl nalezen  

- Kraut: vysvětlil situaci se silnicí na Bobravě 

- Chybíková: dotaz PD Okružní s jižním obchvatem 

- Procházka: křížení 2 krajských komunikací, druhá křižovatka tedy nebude, město bude vyvíjet 

tlak na kraj, aby realizoval i druhou křižovatku 

- Chybíková: chyba v pokladech, rekonstrukce domu č. 171 s podloubím – územní řízení před 

vydáním, doplatek jí vychází na 1.760.000 Kč, ulice Masarykova rekonstrukce – kanalizace, 

přehodnotit a projit podklady, 

-  Höklová: vysvětluje situaci ohledně ulice Masarykova 

-Chybíková: na ZŠ se nepočítá s tím, že by se dělala architektonická soutěž? 

 -Procházka: ne, nepočítá 

 

Návrh usnesení (Šiška): 
ZMM ukládá RMM zadání prověření předložené kalkulace přestavby křižovatky silnice  
II/152 – Havlíčkova – U Vlečky u odborné společnosti zabývající se výstavbou dopravních staveb. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, 
Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
1 se zdrželo (Mikuš) 
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem Z2-6.4.1/2022 
 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje zařazení investičních akcí města Modřice do rozpočtu města Modřice na rok 2023 

dle předloženého návrhu v celkové výši 98.460.000,- Kč. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-6.4.2/2022 

 

Návrh usnesení (Procházka): 
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ZMM schvaluje jako závazný ukazatel rozpočtu města Modřice na rok 2023 třídy druhového 

členění dle vyhlášky MF o rozpočtové skladbě č. 323/2002 Sb., ve znění pozdějších předpisů  

a ZMM stanovuje jako závazný ukazatel rozpočtu města Modřice na rok 2023 schválené investiční 

akce v roce 2023 a schválené dotace v roce 2023. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-6.4.3/2022 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM vyslovuje souhlas s investicemi zařazenými do rozpočtu města Modřice na rok 2023 ve výši 

98.460.000,- CZK. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-6.4.4/2022 

 

6.5 Projednání návrhu rozpočtu města Modřice na rok 2023 

V podkladech zastupitelé obdrželi podrobný komentář k návrhu rozpočtu města Modřice na rok 

2023, který byl zpracován na základě vznesených požadavků jednotlivých odborů MěÚ,  

na základě již uzavřených smluv předchozího vedení, schváleného střednědobého výhledu, 

návrhu na investice dle zásobníku investičních akcí, dle priorit nového vedení, dle žádostí o dotace  

a příspěvků a dle současné daňové legislativy pracovní skupinou ve složení – starosta, první 

místostarosta a vedoucí FO Ing. Mulíček. Návrh rozpočtu byl též projednán na zasedání RMM dne 

29. 11. 2022. 

Návrh rozpočtu byl dle zákona ve stanovené lhůtě zveřejněn a vyvěšen na úřední desce. Veřejné 

projednání návrhu rozpočtu proběhlo 8. 12. 2022. Rozpočet je dle zákona předložen v odvětvovém 

a druhovém členění s přílohami – návrh investičních akcí a návrh dotací a příspěvků. Na stůl pak 

ještě zastupitelé od vedoucího FO a správce rozpočtu obdrželi aktualizovaný návrh rozpočtu  

o položky, které nebyly před zveřejněním jednoznačně dány (přesun revitalizace sběrného dvora 

do r. 2023 ve výši 3 mil. Kč a studie a projektová dokumentace Přístavba ZŠ ve výši 1,7 mil. Kč). 

Na straně příjmů je celková částka navržena ve vztahu k predikci MF s určitou mírou opatrnosti  

ve výši 183.148.000,- Kč. 

Na straně výdajů je vycházeno zejména z již uzavřených smluv a z provozních nákladů (zejména 

mzdy a energie) a tato částka je navrhována na rok 2023 ve výši 239.537.500,- Kč. 

Rozpočet je tedy navržen jako schodkový se schodkem -56.389.500,- Kč. Na pokrytí financování 

schodku bude využito rozpočtové rezervy z let minulých, která by měla být k 31.12.2022 ve výši 

53.199.900,- Kč, čerpání schváleného úvěru na financování rekonstrukce kanalizace Za Humny  

ve výši 30.000.000,- Kč a splátky úvěrů v roce 2023 ve výši -10.006.000,- Kč. 

Rozpočtová rezerva k 31.12.2023 je plánována ve výši 16.804.400,- Kč. 

V diskusi vystoupili: 
- Hökl: chyba v podkladu (rok) 

- Mikuš: návrh je nadsazený – míra opatrnosti, krize,  

- Mulíček: navýšení o 5,6 % - polovina predikce MF, inflace, 

- Chybíková: opravy městského majetku – co je plánované 
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- Mazálek: oprava BD na Sadové  

- Chybíková: obec přátelská k rodině – kdo je určen. Požadavek na rok 2023 – přebalovací pult  

na invalidní veřejné WC. 

- Mazálek: rok 2023 – dokončeno work-out hřiště, dovybavení dětských hřišť  

- Procházka: Obec přátelská k rodině – zatím není nikdo určen. 

- Chybíkova: problém s bezpečností – průzkum, dotaz, zda bude zadáno v roce 2023 

- Mazálek – alokace peněz na dopravní studii – vytipování nebezpečných míst 

- Procházka: kamerový systém změna – posílení sytému 

- Šiška: poznámka ke směrným ukazatelům  

- Mulíček: vysvětluje situaci 

 

Návrh usnesení: 

ZMM schvaluje rozpočet města Modřice na rok 2023 na straně příjmů ve výši 183.148.000,- Kč  

a na straně výdajů ve výši 239.537.500,- Kč jako schodkový se schodkem ve výši 56.389.500,- Kč 

a splátkou úvěru ve výši 10.006.000,- Kč. K financování úhrady schodku a splátky úvěrů bude 

využita rozpočtová rezerva města Modřice z předchozích let a čerpání úvěru ve výši 30.000.000,- 

Kč. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-6.5/2022 

 

6.6 Stanovení závazných ukazatelů rozpočtu zřízeným příspěvkovým organizacím 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrhy usnesení na schválení závazných ukazatelů zřízeným 

příspěvkovým organizacím ZŠ a MŠ Modřice. Těmto organizacím musíme, co by jejich zřizovatel, 

stanovit závazné ukazatele rozpočtu, které bez našeho vědomí a povolení nesmí překročit. 

Komentář vedoucího FO Ing. Romana Mulíčka. 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení č. 1: 

ZMM stanovuje příspěvkové organizaci MŠ Modřice závazné ukazatele rozpočtu na rok 2023, 

kterými jsou celkové maximální provozní náklady zúčtované z příspěvku zřizovatele a ze zúčtování 

fondů ve výši 5.788.000,- Kč, zlepšený výsledek hospodaření v maximální výši 100.000,- Kč  

a maximální náklady na platy z příspěvku zřizovatele SU 521 ve výši 590.000,- Kč. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-6.6.1/2022 

 

Návrh usnesení č. 2: 

ZMM stanovuje příspěvkové organizaci ZŠ Modřice závazné ukazatele rozpočtu na rok 2023, 

kterými jsou celkové maximální provozní náklady zúčtované z příspěvku zřizovatele a ze zúčtování 

fondů ve výši 12.970.000,- Kč, zlepšený výsledek hospodaření v maximální výši 200.000,- Kč  

a maximální náklady na platy z příspěvku zřizovatele SU 521 ve výši 985.000,- Kč. 
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Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-6.6.2/2022 

 
Bod 7 – Projednání střednědobého výhledu rozpočtu města Modřice na období 2024 a 2025 
V podkladech zastupitelé obdrželi tabulku střednědobých výhledů rozpočtu města na roky 2024  

a 2025, které musí mít město dle zákona č. 250/2000 Sb. schváleny minimálně na 2 roky. Výhledy 

jsou zpracovány vedoucím FO a správcem rozpočtu Ing. Mulíčkem dle předpokládaných výnosů  

a mandatorních výdajů s rozšířením o plánované investiční akce. 

     2024     2025 

Příjmy     192.200.000,- Kč   197.200.000,- Kč 

Výdaje     186.000.000,- Kč   190.000.000,- Kč 

Přebytek      +6.200.000,- Kč     +7.200.000,- Kč 

Splátka úvěrů     -11.157.300,- Kč    -11.256.300,- Kč 

Rezerva      11.847.100,- Kč       7.790.800,- Kč 

 

V diskusi vystoupili: 
- Mikuš: dotaz na výši úvěru 
- Mulíček: vysvětluje 

- Šiška: dotaz na investice ve střednědobém výhledu, pouze křižovatka, dotaz na adresu náměstí 

Svobody 171  

- Procházka: 5.500.000,- Kč nadsazeno. Dům na adrese náměstí Svobody 171 – není prostor  

na další investice v roce 2023 

- Chybíková – projekt by měl být v roce 2024 hotový, realizace téhož roku – havarijní stav budovy 

- Procházka: přesunout prostředky, 3.500.000,- Kč chce město použít na dům č.p. 171, rozložená 

investice 

- Mulíček: MO komunikace s projektantem, nedokončená investice do roku 2024 

- Höklová: napasováno na smlouvu o dílo, vycházelo se z harmonogramu prací - rozděleno  

na 2 roky 

- Šiška: dotaz na výši částky na dům č.p. 171 v roce 2025, pokud se nepředpokládá realizace 

- Chybíková: žádá prověření 

- Mazálek: je domluvena schůzka s architektem – prověření 

 

Návrh usnesení: 

ZMM schvaluje střednědobý výhled rozpočtu města Modřice na roky 2024 a 2005 na straně příjmů 

rok 2024 ve výši 192.200.000,- CZK, na straně výdajů rok 2024 ve výši 186.000.000,- CZK jako 

přebytkový s přebytkem 6.200.000,- CZK a splátkou úvěrů rok 2024 ve výši 11.157.300,- CZK. 

Přebytek bude převeden do rozpočtové rezervy města a na straně příjmů rok 2025 ve výši 

197.200.000,- CZK, na straně výdajů rok 2025 ve výši 190.000.000,- CZK jako přebytkový  

s přebytkem 7.200.000,- CZK a splátkou úvěrů rok 2025 ve výši 11.256.300,- CZK. Přebytek bude 

převeden do rozpočtové rezervy města. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo     
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Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-7.1/2022 

 
Bod 8 – Členství města v MAS Bobrava 
 

V podkladech zastupitelé obdrželi záměr, aby se naše město stalo plnohodnotným členem Místní 

akční skupiny (ve zkratce MAS) Bobrava. MAS Bobrava je společenstvím obcí, neziskových 

organizací, podnikatelů a aktivní veřejnosti působících na území 13 obcí kolem Bobravy. Byla 

založena v r. 2015. Hlavním cílem MAS je podpořit a rozvíjet region. V současné době není město 

Modřice plnohodnotným členem, ale pouze poskytuje svoje území pro činnost této akční skupiny, 

nemůže tedy čerpat dotace, ani se jakkoliv podílet na řízení a správě. Členové jsou např. 

Moravany, Želešice, Ořechov, Střelice apod. 

MAS má například dobré zkušenosti s čerpáním dotací z EU pro školství, aktuálně se tam řeší 

projekt seniortaxi a zakládá se spolek pro sdílení obnovitelných zdrojů energie. Navíc je to výborná 

platforma pro sdílení zkušeností s jinými obcemi. Zajímavé je na tom také to, že členy nejsou jen 

obce, ale i neziskové organizace a podnikatelé, což vytváří zajímavou komunitu pro výměnu 

názorů. 

Roční členský poplatek je ve výši 15 Kč na obyvatele. Pro účely tohoto výpočtu má město Modřice 

aktuálně 5.263 obyvatel. Členský příspěvek je tak ve výši 78.945 Kč.  

V diskusi vystoupili: 
Hroudný: dodává, že Želešice nejsou členem MAS 

 

Návrh usnesení: 

ZMM schvaluje zařazení města Modřice od 1.1.2023 do místní akční skupiny MAS Bobrava  

za roční členský poplatek 15 Kč na obyvatele. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
12 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Hökl, Doleček, 
Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
3 se zdrželo (Šiška, Chybíková, Slaný) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-8.1/2022 

 

Bod 9 – Projednání plánu činnosti orgánů města Modřice v roce 2023 
 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh plánu činnosti orgánů města Modřice v roce 2023.  

V návrhu jsou datumově navržena zasedání ZMM, a to v cyklech dle ustanovení zákona  

č. 128/2000 Sb., O obcích. Současně jsou navržena data schůzí RMM. Tento návrh plánu činnosti 

nevylučuje svolání mimořádných zasedání ZMM nebo RMM. V návrhu jsou rovněž nastíněny 

pravidelné body programu. Návrh plánu navazuje na činnost orgánů města Modřice v předchozích 

obdobích. 

V diskusi vystoupili: 
-Šiška: připomínka k termínu ZMM – zářiový termín nesplňuje lhůtu dle zákona o obcích   

- Procházka: Mgr. Žaloudková prověří 

- Hroudný: přesun v září znamená i přesun v prosinci 

- Šiška: navrhuje odhlasovat nové termíny hned, navrhuje termíny 4.9. 2023 a 4.12. 2023 

- Mikuš: nevidí důvod přesunu 

- Šiška: porušení zákona 

- Žaloudková: lhůta v zákoně je pouze pořádková, v jejím překročení v řádu několik dnů není 

problém, problematické je až překročení lhůty 6 měsíců  
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- Šiška: nesouhlasí 

 

Projednání bodu bylo přerušeno za účelem prověření souladu navržených termínů se zákonem.  

 

- Skalník: dotaz navrhuje opozice rozbor zákona. Není si jistý rozporem zákona 

- Doleček: termíny 4.9 a 4.12 - změna 

- Žaloudková: Navržené termíny sice porušují lhůtu stanovenou zákonem, ta je ale jen pořádková.  

Za její porušení nikdo Modřice postihovat nebude. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje plán činnosti orgánů města Modřice v roce 2023 s úpravou termínů pro zasedání 

ZMM na 4.9. 2023 a 4.12.2023. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-9.1/2022 

 

Bod 10 – Různé, diskuse 

 

10.1 Poplatek za zhodnocení pozemku – návrh na storno pohledávky 

V podkladech zastupitelé obdrželi komentář k návrhu storno pohledávky evidované v účetnictví 

města za napojení na veřejnou kanalizaci v lokalitách na náměstí Míru, na ulici Příční a na ulici 

Prusinovského.  

Komentář přednesla vedoucí majetkového odboru Bc. Květoslava Höklová, DiS  

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení: 

ZMM schvaluje storno pohledávky ze zrušeného místního poplatku za zhodnocení pozemku, 
poplatník: p. J. F. ve výši 1.963,00 Kč, O. K. ve výši 12.038,00,- Kč a J. S. ve výši 40.186,00,- Kč. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-10.1/2022 

 

10.2 Žádost o změnu územního plánu k pozemkům p.č. 1926/14, 1926/34, 1926/35, 1926/55 

k.ú. Modřice 

V podkladech zastupitelé obdrželi Žádost společnosti ECE Projektmanagement Praha s.r.o., Na 

Příkopě 859/22, Nové Město, 110 00 Praha 1, IČ 65413695, prostřednictvím zástupce s plnou 

mocí společnosti Arch. Design, s.r.o., o změnu územního plánu k pozemkům p.č. 1926/14, 1926/34, 

1926/35, 1926/55 k.ú. Modřice, jejichž majitelem je společnost Olympia Brno s.r.o. a dále 

stanovisko orgánu územního plánování k žádosti.  

Komentář přednesla vedoucí majetkového odboru Bc. Květoslava Höklová, DiS.  

Diskuse neproběhla 
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Návrh usnesení: 

ZMM zamítá návrh na změnu územního plánu k pozemkům p.č. 1926/14, 1926/34, 1926/35, 

1926/55 k.ú. Modřice, žadatel společnost ECE Projektmanagement Praha s. r. o., IČ 654 13 695, 

Na příkopě 859/22, Praha 1. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
1 se zdržel (Šiška) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-10.2/2022 

 

10.4 Nadstandard dopravní obslužnosti 

Starosta města Modřice Libor Procházka obdržel žádost společnosti KORDIS JMK, a.s., IČ: 

26298465 o vyjádření, zda má město Modřice zájem i v roce 2023 hradit platbu za tzv. 

nadstandard dopravní obslužnosti ve výši 776.627 Kč. RMM svým usnesením 2R-7.10/2022 

schvaluje úhradu města Modřice za tzv. nadstandard dopravní obslužnosti v roce 2023 ve výši 

776.627 Kč a postupuje toto rozhodnutí do ZMM. 

V podkladech zastupitelé obdrželi komentář a emailovou korespondenci od zástupce společnosti 

KORDIS JMK, a.s., IČ 26298465, na vyčíslenou výši příspěvku města Modřice za požadovaný 

nadstandard dopravní obslužnosti IDS JMK na rok 2023, který spočívá v provozování noční linky 

N94 Brno-Modřice. 

Výše příspěvku je pro rok 2023 stanovena na 776.627,- Kč. 

Výše příspěvků v předchozích letech: 

2022  587.914,- Kč 

2021  502.073,- Kč 

           2020  488.762,- Kč 

           2019  506.018,- Kč 

Cena je zejména odvislá od ceny pohonných hmot. 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení: 

ZMM schvaluje dle čl. V odst. 5 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JMK finanční 

příspěvek za nadstandard dopravní obslužnosti pro město Modřice v roce 2023 ve výši  

776.627 Kč. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-10.3/2022 

 

10.4 kruhová křižovatka Havlíčkova x U Vlečky x II/152 

Studie řešení křižovatky byla prezentována na ZMM dne 5. 9. 2022, tj. na posledním ZMM 

předchozího vedení města. Z důvodu zaslání podkladů městu až těsně před ZMM tyto zastupitelé 

neobdrželi. Bylo proto přijato usnesení: 

ZMM bere na vědomí návrhy na řešení křižovatky silnice II/152 - Havlíčkova - U Vlečky a odkládá 

rozhodnutí do nového ZMM pro nedostatečnou časovou dobu k nastudování všech předložených 
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podkladů. Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 19Z-4.1.2/2022 

V diskusi vystoupili: 

- Hroudný: podnět – rozšíření chodníků do ul. Havlíčkova a U Vlečky 

- Procházka: problém s vlastníky pozemků 

- Chybíková: chybějící přechod pro chodce – projednat  

- Procházka: doprava je stěžejní – je potřeba křižovatku realizovat dopravně, chodník je možné 

dodělat 

- Chybíková: je potřeba vyjádření policie 

- Sklaník: připomínka – primární je dostat se na jih z Modřic, řešení přechodu je problematické  

a neřešitelné, zatím je tam místo pro přecházení 

- Šiška: nerozporuje dopravní řešení křižovatky, navržené chodníky nenavazují na jiný chodník, 

proto lze očekávat záporné stanovisko od policie – proto předložit PČR. 

- Procházka: chodníky zatím nebudou realizované 

- Chybíková: navrhuje 2 etapy realizace 

- Procházka: akce bude etapová 

- Hejtmánek st.: přechody jsou pro policii problémové, místo pro přecházení je méně problematické 

- Slaný: přecházení neřeší přednost pro chodce 

- Procházka: vysvětluje situaci na křižovatce  

- Hökl: není to výjezd z Modřic, pouze pro část Modřic 

- Skalník: výjezd není jen pro určitou část Modřic, je to jeden z výjezdů 

- Hökl: vytvoří se dopravní kolona 

-Skalnik: špatná dopravní situace je i jinde, uvádí příklady jiných problematických sjezdů  

a křižovatek 

- Mikuš: doplňuje svoji zkušenost, problémy s odbočením na Brno 

- Hökl: není kapacita křižovatky – kolony 

- Procházka: křižovatka zpomalí dopravu, lepší výjezd 

 

Návrh usnesení (Chybíková): 

ZMM ukládá RMM zajištění písemného vyjádření Správy a údržby silnic JMK a PČR ke studii před 

zahájení prací na dalším stupni projektové dokumentace na akci okružní křižovatka ul. Havlíčkova 

a U Vlečky II/152. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
9 pro (Skalník, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
6 se zdrželo (Brabec, Vojstejš, Kraut, Mikuš, Mazálek, Procházka) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-10.4.1/2022 
 

Návrh na usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje předloženou studii řešení okružní křižovatky Havlíčkova x u Vlečky x II/152  

od autora Ing. Petra Novotného, Ph.D., MBA. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
9 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Doleček) 
2 proti (Šiška Hökl) 
4 se zdrželo (Chybíková, Slaný, Absolonová, Hroudný) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-10.4.2/2022 
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Návrh na usnesení (Procházka): 

ZMM ukládá starostovi města neprodleně vyžádat poptávku projektové dokumentace pro stavební 

povolení výstavby okružní křižovatky Havlíčkova x U Vlečky x II/152 od Ing. Petra Novotného, 

Ph.D., MBA, v které budou vyznačeny možné etapy postupné realizace. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
8 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Doleček) 
2 proti (Šiška Hökl) 
5 se zdrželo (Chybíková., Slaný, Absolonová, Hroudný, Mikuš) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-10.4.3/2022 
 
10.5 Dodatek č. 47 Nájemní a provozní smlouvy s BVK a.s. 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh Dodatku č. 47 nájemní smlouvy uzavřené dne 12.03.2002 

mezi městem Modřice (pronajímatel) a společností Brněnské vodárny a kanalizace, a.s., Pisárecká 

555, Brno, IČ 46347275 (nájemce), kterým se pro rok 2023 stanovuje výše nájemného 3.200.000,- 

Kč bez DPH a změna tarifů vodného a stočného od 1.1.2023. Stočné navrhují ve výši 38,27 Kč 

(index 1,07). Vodovod je ve vlastnictví Statutárního města Brna, vodné proto stanovuje město Brno 

ve výši 46,25,- Kč zajištění majetkové a provozní evidence zpracovávané za rok 2022 ve výši 

5.000,- Kč bez DPH. 

V diskusi vystoupili: 

-Chybíková: zastupitelé nedostali žádné podklady, dotaz na výši nájemného 

 

Návrh usnesení (Šiška): 

ZMM ukládá RMM a starostovi předkládat zastupitelstvu veškeré podklady které přijdou i těsně 

před zasedání zastupitelstva alespoň na stůl. 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, 
Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
1 se zdržel (Vostrejš) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-10.5.1/2022 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje Dodatek č. 47 Nájemní a provozní smlouvy ze dne 12.3.2002 uzavřené mezi 

městem Modřice (pronajímatel) a Brněnskými vodárnami a kanalizacemi a.s., IČ 46347275 

(nájemce), který upravuje pronájem splaškové kanalizační sítě v roce 2023 za cenu 3.200.000,- 

Kč/rok bez DPH, Kč, tarif stočného ve výši 38,27 Kč/m3 bez DPH a úplatu za zajišťování majetkové 

a provozní evidence zpracované za rok 2022 ve výši 5.000,- Kč bez DPH . 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 
Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Absolonová) 
0 proti  
1 se zdržel (Hroudný) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-10.5.2/2022 

 

10.6 Zřízení pracovní skupiny pro přístavbu ZŠ Modřice 

Složení pracovní skupiny:  1x předseda ŠR a rodič 

1 x ředitelka 

3x vedení města  
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2 x opozice 

1 x člen ŠR  

1 x projektant  

1 x Ing. Mikuš 

Celkem: 10 

V diskusi vystoupili: 

- Doleček: má zájem,  

- Hökl: má zájem  

- Ředitelka: za školu ještě člen  

- Procházka: je to možné  

- Ředitelka: dotaz na zpracovatele studie 

- Procházka: možnost výběrového řízení, oslovení projektantů 

- Chybíková: dotaz na Ing. B., jeho funkce v pracovní skupině 

- Procházka: Ing. B. - odborník 

 

Návrh na usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje zřízení pracovní skupiny pro přístavbu ZŠ Modřice ve složení:  

1x předseda ŠR  

1 x ředitelka  

3x vedení města (starosta, místostarostové) 

2 x opozice (Doleček, Hökl) 

1 x člen ŠR (Ing. Hejtmánek) 

1 x projektant  

1 x Ing. Mikuš 

1x zástupce školy  

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-10.6.1/2022 

 

Diskuse: 

- Hroudný: na místostarostovi je zřízení nové mailové adresy na zastupitele, průkazy pro nové 

zastupitele 

- Mazálek: tablety jsou ve správě IT firmy, emaily také, zastupitel Hroudný má tablet po zastupiteli 

Brabcovi – musí vyzkoušet a pokud nefunguje musí doručit IT firmě.  

-Mikuš: zastupitele nemají doménový učet, ale gmailový 

- Chybíková: není gmail, je to zmm-modrice.cz 

-Procházka: průkazy – málo zastupitelů poslalo fotky, čeká se na všechny, vyzývá ostatní, aby 

poslali fotky.  

- Chybíková: dotaz na tituly Ing. a Mgr. starosty 

- Procházka: titul inženýr ze stavební fakulty, titul magistra z marketingových komunikací 

- Chybíková: nezávislost zastupitelů Mikuše a Skalníka, ve zpravodaji uvádí nezávislost – 

vysvětlení 

- Skalník: chyba, jsou nestraníci kandidáti, nejsou členy ANO 

- Chybíková: žádá opravu uvést ve zpravodaji 

- Procházka: nebyl záměr, bude oprava,  
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- Skalník: pointa je, že nejsou členy  

- Hroudný: způsob složení komisí – nominace zastupitele Šišky do kulturní komise - nebylo 

vyhověno, zastupitel Šiška je kompetentní a zkušený 

- Procházka: složení komisí je v kompetenci rady 

- Hroudný: žádá důvod 

- Procházka: komise mají předsedy a vybírají si členy do své komise 

- Hroudný: uvádí, že nové vedení má zvláštní přístup, Hroudného nominace pro digitalizaci  

- Kraut: chtěl poslat CV a odborné zkušenosti,  

- Hroudný: vnímá poslání CV a dalších materiálů zvláštní, zákon odbornost nevyžaduje, není mu 

jasné, jak se vybíralo do komise, nemá informace, co komise pro digitalizaci dělá, kdo z opozice 

bude v této komisi. Nyní 2 komise navíc, výdaje navíc. Modřice jsou nejmenší obcí s komisí pro 

digitalizaci, jaké by bylo jiné řešení – agenda již existující komise 

- Procházka: rada si volí pomocné orgány – kompetence rady 

- Hroudný: každý může oslovit starostu, čeká sdělení 

- Procházka: rada si určuje komise sama 

- Hroudný: proč nebylo vyhověno opozici – zastupitel Šiška do kulturní komise 

- Hejmánek: podněty z různých subjektů KŠK, z řad nových nominantů RMM navrhoval kandidáty, 

kteří dosud nebyli ve vedení města.  

-Kraut: požadavky poslal všem kandidátům do komise digitalizace, zastupitele Hroudného 

nevybrali, vybrali kandidáty s větší zkušeností 

- Hroudný: zvolený zastupitel by neměl dokládat zkušenosti,  

- Kraut: právník není dostatečná odbornost do digitalizační komise 

- Hroudný: dotaz na agendu digitalizační komise 

- Kraut: komise má svoji náplň, vychází z toho, co se bude dít ve státní správě, digitalizace důležitá 

v celé republice 

- Hroudný: jde především o změnu legislativy na úrovni státu, na úrovni obcí není tolik  

co digitalizovat 

- Kraut: uvádí své zkušenosti v oblasti digitalizace 

- Brabec: výběr předsedy dle jeho kritérií, v kompetenci předsedy 

- Hroudný: výběrové řízení na komise není standartní 

- Hökl: všechny komise sestavovat dle kritérií, CV, odborných zkušeností i dodatečně 

- H. n ml: dodává, že zastupitel Hroudný má pravdu, k digitalizaci je potřeba právního vzdělání 

- Mikuš: dodává zkušenosti z minulých let – nebylo mu vyhověno s členstvím v komisí 

- Skalník: komise pro digitalizaci – oprava webu, dostupnost podkladů v elektronické verzi, 

zajištění kvality elektronických materiálů 

 

Návrh na usnesení (Hökl): 

ZMM navrhuje, aby všichni členové a předsedové komisí poslali CV na personální oddělení jako 

doložení odbornosti člena komise, které jej předloží vedení města. Město následně zaslané 

materiály zveřejní. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
9 pro (Mazálek, Brabec, Šiška, Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
1 proti (Vostrejš) 
5 se zdrželo (Hejtmánekt, Kraut, Procházka, Mikuš, Skalník) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 2Z-10.7.1/2022 

 

Procházka: ukončení diskuse 
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Ukončeno ve 21:30 hodin 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

 

                             Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA 

                                                                                                   starosta města 


